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وزیر راه و شهرس��ازی با اشاره به اتمام 
س��اخت راه آهن رش��ت- قزوی��ن در دهه 
اول اس��فند، گفت: اگر همه کارها از جمله 
تست هایی که خود شبکه راه آهن باید انجام 
دهد به درس��تی انجام شود، افتتاح رسمی 
ای��ن پ��روژه را اعلام می کنی��م. به گزارش 
فارس، محمد اس��لامی در حاش��یه بازدید 
از ایس��تگاه راه آهن رشت- قزوین در جمع 
خبرنگاران با تأکید بر لزوم ادامه س��اخت 
خط ریلی راه آهن تا شهرس��تان آس��تارا، 
اظهار کرد: خوشبختانه روند اجرای ساخت 
راه آهن به خوبی پیش رفته و مرحله تحکیم 
و تنظیم این خط ریل��ی مانده و با عنایت 
پروردگار اگر این مرحله به خوبی انجام شود 
شاهد خدمات رسانی راه آهن رشت- قزوین 
به مردم گیلان خواهیم بود. وی با اشاره به 

اتمام س��اخت راه آهن رش��ت- قزوین در دهه اول 
اسفند، گفت: اگر همه کارها ازجمله تست هایی که 
خود شبکه راه آهن باید انجام دهد به درستی انجام 
شود، افتتاح رسمی این پروژه را اعلام خواهیم کرد. 
وزیر راه و شهرسازی با اذعان به اینکه مسیر راه آهن 
تا شهرس��تان آستارا باید ادامه پیدا کند تا بتوانیم 
ترانزیت بار به ققفاز را به خوبی انجام دهیم، تصریح 
کرد: یک��ی از مهم ترین اهداف ما برای ایجاد خط 
ریلی راه آهن در استان گیلان موضوع ترانزیت کالا 
بود، لذا این خط ریلی باید تا شهرستان آستارا برای 
مبادله کالا با قفقاز ادامه پیدا کند. اس��لامی لازمه 
آرام��ش و رفاه مردم را ایجاد حمل ونقل مناس��ب 
دانس��ت و افزود: یکی از اهداف ما در استان هایی 
که خط ریلی دارند آرامش مردم برای س��فر است 

تا با خی��ال راحت در کنار خانواده خود به س��فر 
بپردازند. وی با بیان اینکه برای ادامه خط راه آهن 
تا شهرستان آس��تارا برنامه ویژه ای در دستور کار 
قرار دادیم، تصریح کرد: اگر بتوانیم راه آهن رشت- 
قزوین را تا شهرس��تان آس��تارا ادامه دهیم استان 
گیلان از لحاظ اقتصادی بس��یار پیشرفت خواهد 
ک��رد به همین منظور با کم��ک و همراهی دولت 
و دوستان مان در استان گیلان سعی داریم هرچه 
سریع تر این امر محقق شود.  وزیر راه و شهرسازی 
با تأکید بر دوخطه ش��دن راه آه��ن تهران- کرج- 
قزوین گفت: اگر می خواهیم حجم ترافیک در جاده 
ک��رج به قزوین کاهش یابد باید خط راه آهن کرج 
به قزوین را دوخطه کنیم که خوشبختانه این امر 
در حال اجرا شدن است. اسلامی با اذعان به اینکه 

هدف دولت رس��اندن انتقال ب��ار به 100 میلیون 
تن از طریق خط راه آهن در کش��ور اس��ت، افزود: 
یکی از مهم ترین اولویت های دولت کاهش حجم 
انتق��ال بار از جاده و انتقال آن به راه آهن اس��ت و 
برای این منظور دولت برنامه ویژه ای تا سال 1۴00 
دارد. وی ب��ا اش��اره به راهکارهای مورد اس��تفاده 
برای انتقال کالا به خط راه آهن کش��ور گفت: اگر 
می خواهیم این امر محقق شود باید 3 کار از جمله 
تکمیل خطوط ریلی ترانزیت، اتصال شبکه ریلی 
به کانون های بار و افزای��ش ظرفیت خط راه آهن 
به صورت دوخطه شدن را انجام دهیم و اگر این امر 
محقق شود بسیاری از مشکلات ما حل می شود. 
به گ��زارش فارس، خط راه آه��ن 1۶۵ کیلومتری 
قزوین- رشت به صورت یک خط برای حمل بار و 

مسافر از ایستگاه سیاه چشمه در قزوین آغاز 
می شود و با عبور از منطقه کوهین، لوشان، 
منجیل، رودبار و امامزاده هاش��م به ش��هر 
رشت می رسد. گفته می شود ۵0 درصد این 
خط در دشت، 10 درصد آن در تپه ماهور و 
۴0 درصد در مناطق کوهستانی قرار گرفته 
و ۸0 پل به طول 13 هزار و ۵3 متر و تونل 
ب��ه طول ۲۲ هزار متر از مش��خصات فنی 
این پروژه ملی است. ریل گذاری این محور 
عملاً از س��ال ۹1 آغاز شد و با تکمیل آن  
هم اکنون این مس��یر ریلی که مرکز استان 
گیلان را به شبکه سراس��ری ریلی کشور 
متصل می کند آماده بهره برداری است. این 
خط ریلی اوایل ماه گذشته توسط نوبخت، 
معاون رئیس جمهور و رئیس سازمان برنامه 
و بودجه کش��ور به طور آزمایش��ی افتتاح 
ش��د. احداث این پ��روژه ملی به لحاظ حمل ونقل 
بار و مس��افر، اتصال به شبکه ریلی و همچنین به 
دلیل ایجاد یک کریدور ریلی بین المللی در مسیر 
ش��مال به جنوب برای صادرات و ترانزیت کالا از 
خلیج فارس به طرف روس��یه، کش��ورهای آسیای 
میانه و اروپا از اهمیت زیادی برای ایران برخوردار 
است. خط ریلی رشت- قزوین در شهرستان فومن 
به ۲ شاخه تقسیم می شود که یکی به بندر انزلی و 
دیگری به بندر آستارا متصل خواهد شد. بر اساس 
پیش بینی انجام شده، این خط ریلی در سال اول 
بهره برداری 1/۴ میلیون مسافر و ۵/1 میلیون تن بار 
و بعد از سال بیستم بهره برداری ۲/۸ میلیون مسافر 
و 7 میلیون تن بار را از آس��تارا به کشور جمهوری 

آذربایجان منتقل می کند.

رکورد شهرداری کرج در درآمدزایی 
سخنگوی ش��ورای اسلامی ش��هر کرج از 
تصویب طرح مناسب س��ازی فضاهای شهری 
ب��رای جانبازان و معل��ولان خب��ر داد. رحیم 
خستو در حاشیه صدویازدهمین جلسه رسمی 
شورای اسلامی شهر کرج  افزود: طبق گزارش 
درآمدی آذرماه که از س��وی شهردار کرج ارائه 
شد، شهرداری کرج بالغ بر 133 میلیارد تومان 
درآمدزایی داش��ته که 7۵ میلی��ارد تومان آن 
نقدی و مابقی تهاتری بوده است. وی افزود: این 
میزان درآمدزایی طی سال های اخیر کم سابقه 
بوده اس��ت. وی در خصوص لوایح مهم مطرح 
شده در جلسه رسمی شورای شهر کرج گفت: 
شهرداری کرج لایحه ای برای تعجیل در اجرای 
پروژه ه��ای عمران��ی ارائه کرده که ب��رای آغاز 
عملی��ات اجرایی آنها منتظ��ر ارائه بودجه ۹۸ 
نماندیم. به گفته خستو، باغ موزه دفاع مقدس، 
بلوار ش��هید ناصربخت، باغ کت��اب، پارکینگ 
طبقات��ی و پی��اده راه رجای��ی ش��هر از جمله 
پروژه هایی هستند که با تصویب شورای اسلامی 
شهر، شهرداری قادر به انعقاد قراردادشان است 
و معطل تصویب بودجه سال آینده نمی مانند. 
این عضو ش��ورا در ادامه از مشارکت شهرداری 
کرج در احداث بیمارستان ۵00 تختخوابی در 

بلوار شهید موذن رجایی شهر خبر داد. 

کمیت و کیفیت آب شرب شهر 
کهنوج بزودی ارتقا می یابد

رئیس هیات مدیره و مدیرعامل شرکت آب 
و فاضلاب استان کرمان گفت: با اجرای 1۴/۵ 
کیلومتر خط انتقال از دش��ت رضاآباد به شهر 
کهنوج، کمیت و کیفیت آب ش��رب این شهر 
ارتق��ا می یابد.  محمد طاهری گفت: به منظور 
رفع کمبود آب در قس��متی از شهر کهنوج و 
ارتقای کیفیت آب این ش��هر، 3 حلقه چاه در 
دشت رضاآباد حفر ش��ده که از آب با کیفیت 
عال��ی برخوردارند. وی اف��زود: برای انتقال آب 
چا ه های مذکور به شهر کهنوج بزودی عملیات 
اجرای 1۴/۵ کیلومتر خط انتقال آغاز می شود و 
با اجرای این خط انتقال و رساندن آب از دشت 
رضاآباد به ش��هر کهنوج، علاوه بر رفع مشکل 
کمبود آب در برخی نقاط شهر که با آن مواجه 
هس��تند، کیفیت آب شرب این شهر نیز ارتقا 

می یابد. 

مرکزیالبرز

بازدید مدیر مخابرات منطقه 
مرکزی از اداره مخابرات محلات 

مدیر مخابرات منطقه مرکزی از اداره مخابرات 
شهرس��تان محلات بازدید ک��رد. در این بازدید 
ملک حسینی علاوه بر دیدار همکاران ساختمان 
اداری و مرکز شهید نظارت مخابرات محلات، در 
فرمانداری این شهرستان نیز حضور یافت و ضمن 
دیدار با فرماندار  شهرس��تان محلات گزارش��ی 
از پیگیری درخواس��ت های توس��عه  شبکه های 

مخابراتی شهرستان محلات  ارائه کرد. 

 دریافت خدمات آنلاین بیمه ای
 از طریق بیمه »دات کام« 

محصول دانش بنیان »بیمه دات کام« از سال 
13۹۵ به عنوان مرجع معتبر استعلام، مقایسه و 
خرید آنلای��ن انواع  بیمه نامه در ایران، این امکان 
را فراهم آورده اس��ت که بیمه گ��ذار طی فرآیند 
الکترونیکی مطمئ��ن، با کمترین وقت، بیمه نامه 
خود را انتخاب و خرید کند. این ش��رکت از ابتدا 
فعالیت خود را با مشارکت کارگزاری رسمی بیمه 
مرکزی آغاز کرده است.  بهاره شریفیون، مدیرعامل 
شرکت بیمه دات کام در نشستی خبری با اشاره به 
آنکه وضعیت IT برای صنعت بیمه در ایران نسبت 
به صنعت بانک بسیار ضعیف تر است، گفت: با ورود 
به این صنعت متوجه شدیم زیرساخت های لازم 
برای الکترونیکی شدن صنعت بیمه وجود ندارد 
و شرکت های بیمه ای هیچ برنامه ای برای تعریف 
س��رویس ها و خدمات خود ندارن��د. وی در ادامه 
افزود: یکی از رسالت های ما این است که فرهنگ 
خرید بیمه بین م��ردم جا بیفتد، بنابراین تلاش 
شده تا جایی که ممکن است بهترین تخفیفات را 
برای مشتریان خود قائل شویم. به گفته مدیرعامل 
ش��رکت بیم��ه دات کام، این ش��رکت ب��ا برخی 
سازمان ها همچون دفاتر پیشخوان دولت و دفاتر 
خدمات الکترونیک شهر در حال همکاری است و 
خدمات بیمه به صورت آنلاین در این مکان ها انجام 
می ش��ود به طوری که متقاضیان در این مکان ها 
می توانند بیمه را به صورت آنلاین خرید کنند.  وی 
یادآور ش��د: در حال حاضر بیمه دات کام ۵ نوع از 
رشته های بیمه ای شامل بیمه نامه شخص ثالث، 
بیمه نامه مسافرتی، بیمه نامه آتش سوزی، بیمه نامه 
زلزله و بیمه نامه موتوسیکلت را ارائه می دهد و با 
کلیه  ش��رکت های بیمه ای که در سرزمین اصلی 

فعالیت می کنند، قرارداد دارد.  

بیمه

مدیرعامل ش��رکت توزیع نیروی برق تبریز از 
اجرای ۲۸ پروژه به ارزش بیش از 3۵ میلیارد ریال 
توس��ط امور برق ائل گلی خبر داد.  عادل کاظمی 
دلی��ل اصلی اجرای پروژه های یادش��ده را بهبود و 
افزایش پایداری ش��بکه توزیع ب��رق عنوان کرد و 
افزود: با س��اخت چندین پست هوایی، ساماندهی 
ش��بکه های فشار متوسط هوایی و ایجاد و افزایش 
قدرت مانور در ش��بکه هوایی ۲0 کیلوولت، ضعف 
ولتاژ مناطق حس��اس و پرمصرف مرتفع شد. وی 
ادامه داد: در این راس��تا 13 دس��تگاه پست هوایی 

ب��ا مجموع ظرفیت 3 هزار و ۸۵۵ کیلوولت آمپر با 
هزین��ه بالغ بر 10 میلیارد ریال احداث ش��ده و به 
بهره برداری رس��یده اس��ت. وی از اجرای ۸ پروژه 
توسعه فیدر، قدرت مانور و افزایش پایداری شبکه 
خبر داد و افزود: برای انجام این پروژه ها خط فشار 
متوس��ط هوایی ۲ مداره به طول بیش از 7 هزار و 
۴00 متر و خط فشار متوسط زمینی به طول بیش 

از 3 هزار و ۴00 متر جهت خروج ۲ عدد فیدر فشار 
متوسط جدید از پست یاغچیان و ۲ عدد فیدر فشار 
متوسط جدید از پست سعیدآباد احداث شده است.  
وی همچنین ادامه داد: در این راس��تا ۶ دس��تگاه 
سکسیونر هوایی جمعا با هزینه یک میلیارد ریال 
در نقاط مختلف مورد نیاز شبکه نصب شده است.  
مدیرعامل ش��رکت توزیع نیروی برق تبریز گفت: 

13۸ دستگاه چراغ لاک پشتی در مناطق مختلف از 
جمله جاده باسمنج خیابان سبلان و کوی فردوس 
نصب شده اس��ت. وی همچنین از هزینه کرد بالغ 
بر ۲ میلیارد ریال برای توس��عه ش��بکه روشنایی 
معابر این امور خبر داد و افزود: 30 اصله پایه فلزی 
 1۴ مت��ری و 77 اصله تیر بتونی به همراه بیش از 
 یک هزار و ۵00 متر کابل کش��ی زمینی و بیش از 
۲ هزار متر فشار ضعیف هوایی و 100 دستگاه چراغ 
LED  در خیابان های دانش��گاه، گلباد و زعفرانیه 

توسط این امور اجرا شده است.

وزیر راه و شهرسازی وعده داد 

افتتاح راه آهن قزوین ـ رشت در اسفندماه

2۸ پروژه در امور برق ائل گلی تبریز اجرا شد

کرمان

ادامه از صفحه 13
  الان کار جدیدی را در دست تولید دارید؟

من از س��ال7۲ و 13سالگی بدون هیچ پشتوانه 
و حمایتی کارم را با س��اختن فیلم کوتاه در مدرسه 
ش��روع کردم. معلوم اس��ت از کجا آمده ام و به قول 
بچه ها یک ش��به از تخم مرغ شانسی درنیامده ام. از 
اوایل ده��ه ۸0 تا اوایل ده��ه ۹0 فقط با تلویزیون 
چندین و چند سریال کار کرده ام. »شهرک ترافیک« 
را در ۲۲س��الگی تهیه کنندگی و کارگردانی کردم. 
حالا رسیده ام به اینکه فیلم اولم »شکلاتی« را با وام 
۴00 میلیونی از فارابی ساختم اما توسط سایر نهادها 
حمایت نش��د. بنده به تمام مسؤولان کارت دعوت 
فرس��تادم که بیایید فیلمی را که دغدغه کودک و 
خانواده را دارد، ببینید. حداقل با آمدن تان حمایت 

کنید. موقع ساخت »ش��کلاتی« که زلزله رخ داد و 
گفتند بحران اس��ت و نیامدند. فیلم دیگری هم به 
نام »پاس��تاریونی« در همین ژانر ساختم؛ بهترین 
جایزه هایی را هم که می توانس��ت بگی��رد، گرفت. 
بهترین کامنت هایی را که مخاطب می توانست بدهد، 
به خود دید ولی هنوز هیچ یک از مسؤولان ذی ربط 
و غیرذی ربط به من زنگ نزده اند که بگویند برنامه 
آینده ات برای این کار چیست؟ چطور می شود یک 
وزیر با همس��رش به مراس��م رونمایی از یک فیلم 
می رود اما هیچکس دعوت ما را اجابت نمی کند. من 
این رانت را ندارم که زنگ بزنم به گوشی فلان وزیر 
یا فلان معاون که بیارمش به سینما؛ از شورای صنفی 
اکران خواهش می کنم به این ژانر نگاه و نظر ویژه ای 
داشته باشد. این حق الناس است. قرار بود از دوم آبان 

اکران ش��ود؛ چرا می گذارید این فیل��م در آذر و در 
کنار این همه فیلم دیگر اکران ش��ود؟ چرا هنگامی 
که قرار اس��ت بعد از کلی دوندگی و زحمت، فیلم 
من مصادف با میلاد پیامبر)ص( اکران شود، کاری 
می کنید که اکرانش به تعویق بیفتد؟ شما خواسته 
یا ناخواسته تیشه به ریشه این ژانر مظلوم می زنید و  
دوباره کار که از کار گذشت، هیهات سر می دهیم و 
مجددا با چراغ به دنبال دلسوزانی می گردیم که دیگر 
نه حالی برای شان مانده و نه اعتمادی خواهند داشت. 
بیایید و واقعا جوانگرایی کنید و  مطمئن باشید نتیجه 
آن مطلوب تر از امروز خواهد بود. به گواه خودتان که 
۸ سال دفاع مقدس و از دست ندادن وجبی از خاک 
میهن را کار جوانان غیور می دانید، اعتماد کردن به 

ما جوانان امروزی نیز جایز است.

نمی خواهند خانواده ها  به سینما بیایند!


